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Esélyegyenlőségi ülés 

A szeptemberi küldöttgyűlés után nem sokkal, 22-én sor került az év első Esélyegyenlőségi 

Ülésére, amelyet remélhetőleg még több fog követni. Az ülés fő témája az egységes személyi 

segítő rendszer létrehozása és az erőforrások megfelelő elosztása volt. Mind a személyi 

segítő rendszerrel, mind esélyegyenlőséggel kapcsolatban a BTK lett a követendő példa a 

legtöbb Kar számára. Itt jelenleg egy igen jól működő rendszer van, amelyet külön 

Esélyegyenlőségi Csoport segít. Ezért felmerült egy igény a biztosok részéről, hogy 

meglátogatnák egy, a BTK-n működő Esélyegyenlőségi Szobát. Ez egy olyan helyiség, ahol a 

regisztrált hallgatók nyomtathatnak, speciális eszközöket használhatnak, vagy egyszerűen 

csak tanulhatnak. Egy ilyen szoba létrehozásának ötlete felmerült Karunkon is, de én még 

mindig úgy gondolom, hogy a legfőbb feladat, a regisztrált hallgatók beintegrálása az 

egyetemi közösségbe, ám ennek a szobának a létrehozásával szerintem az ellenkezőjét 

érnénk el. Viszont ezzel kapcsolatban szívesen várom mások véleményét, hiszen nem 

hiszem, hogy ebben a kérdésben csak nekem kellene döntenem. 

Szó volt még az ülésen a jegyzettámogatásról és az egységes kommunikációról is. Sajnos a 

jegyzettámogatás kapcsán még nem igazán tisztázott minden, így erről bővebben nem tudok 

mondani semmit. Az egységes kommunikáció kapcsán annyit, hogy októberben elméletileg 

sor kerül majd egy, az ELTE Online-nal való közös együttműködésre is. 

 

 Feladatok 

Örülök, hogy most már volt olyan hallgató, aki a fogadóórámon, az esélyegyenlőség kapcsán 

keresett meg. Jelenleg a levelezésem is viszonylag aktívnak mondható, bizakodom, hogy ez a 

továbbiakban is így marad majd.  



Ebben az időszakban sor került még egy KÖB Ülésre, amelyen sajnos nem tudtam ott lenni, 

és egy Jegyzetbizottsági Ülésre is, amelyen viszont már részt tudtam venni. 

Végül csak annyit, hogy jelenleg bizakodóan tekintek az elkövetkezendő időszakra, 

remélhetőleg a hallgatókkal és a többi Karral közösen létre tudunk hozni egy olyan 

esélyegyenlőségi rendszert, amely a későbbiekben sem válik majd érdektelenné vagy esetleg 

haszontalanná. 

 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, bármilyen felmerülő kérdésre szívesen 

válaszolok! 

Sarkad,2015.10.10. 
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